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Concrete vragen   
1. Is het college bereid om bij het Bestuur van de Postkoets 

opnieuw erop aan te dringen dat de exploitatie van de 
Postkoets in overeenstemming wordt gebracht met het 
uitgangspunt dat een gemeenschapshuis primair ten dienste 

moet staan van activiteiten met een gemeenschapskarakter? 

2. Is het college bereid om bij iedere verlenging van 
overeenkomsten met gemeenschapshuizen deze lijn te 
volgen en dit uitgangspunt ook vast te leggen in het nieuw te 
formuleren accommodatiebeleid? Ervaringen in andere 
kernen (ik noem Baexem en Heythuysen) geven aan dat dit 
ook heel goed mogelijk is.   

  

Ambtelijk advies  Datum:  

Advies:  
De vragen als volgt beantwoorden 

1. Afgelopen  periode hebben overleggen met De Postkoets 
plaatsgevonden over de wijze waarop verenigingen en 
stichtingen bij De Postkoets terecht kunnen. In het verleden 
verliep dit niet altijd even soepel. Dit is in de afgelopen jaren 
echter beter georganiseerd. Bij navraag beaamt ook de 

Dorpsraad dat contact met De Postkoets tegenwoordig naar 

tevredenheid functioneert. 
Slechts in het geval van één (potentiele) huurder is het niet 
gelukt om tot constructieve afspraken te komen. Zoals bij 
RIB aan u kenbaar gemaakt hebben we veel tijd en energie 
gestoken in het zoeken naar een oplossing. Dat is helaas niet 
gelukt. Verdere pogingen achten we gezien het resultaat van 
de eerdere gesprekken niet opportuun. Mochten beide 

partijen de wens uitspreken om tot een oplossing te komen, 
dan zijn wij uiteraard weer bereid mee aan tafel te gaan.  

2. Die lijn is opgenomen in de overeenkomsten, maar blijkbaar     
onvoldoende (juridisch) afdwingbaar in deze casus. Bij het 
opstellen van het accommodatiebeleid zullen wij de functie 
van gemeenschapshuizen en alle lopende 



huurovereenkomsten bekijken en waar nodig aanpassen. De 

Raad zal actief betrokken worden bij dit proces.   
3.  
4.  
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